

30/11/2022

Others

通告
NOTICETo: All Members
致: 各會員

Adjustment of Clubhouse Facilities Charges 會所設施收費調整

The facilities charges of Club Bel-Air have been frozen since August 2019. To strive the balance between usage and expenses of Clubhouse facilities based on "User-Pay" principle, the following Clubhouse facilities charges will be adjusted with effective form **1 January 2023 (Sunday)** as resolved by the 7th Owners' Committee in the 2nd Owners' Committee Meeting on 3 November 2022. Thank you for your attention.

本會所的設施收費自 2019 年 8 月調整後一直凍結至今。為平衡設施使用量及相關營運開支，按「用者自付」原則，經第七屆業主委員會於 2022 年 11 月 3 日第二次業委會會議決議，以下會所設施收費所將由 **2023 年 1 月 1 日 (星期日)** 起作出調整。敬希垂注。

Facilities 設施	Duration (Mins) 時間 (分鐘)	Existing Charges (HKD) 現時收費(港幣)		New Charges (HKD) [Effective from 1 January 2023 (Sunday)] 新收費(港幣) [2023 年 1 月 1 日起生效(星期日)]	
		<u>Non-Peak Hour</u> Mon - Fri 非繁忙時段 星期一至五 08:00 – 18:00	<u>Peak Hour</u> Mon - Fri 18:00 – 22:00 Sat, Sun & Public Holiday 繁忙時段 星期一至五 18:00 – 22:00 星期六、日及公眾假期	<u>Non-Peak Hour</u> Mon - Fri 非繁忙時段 星期一至五 08:00 – 18:00	<u>Peak Hour</u> Mon - Fri 18:00 – 22:00 Sat, Sun & Public Holiday 繁忙時段 星期一至五 18:00 – 22:00 星期六、日及公眾假期
Badminton Court 羽毛球場	60	\$50	\$60	\$55	\$65
Basketball / Volleyball Court 籃球場 / 排球場	50	\$200	\$240	\$220	\$260
Tennis Court 網球場	60	\$50	\$65	\$55	\$75
Aerobics Room 健康舞室	60	\$75		\$80	
Karaoke Room 卡拉 OK 房	60	\$80		\$100	
Piano Room 鋼琴室	60	\$30		\$35	
Table Tennis Room 乒乓球室	60				
Billiard Room 桌球室	60	\$50		\$55	
Band Room 樂隊創作室	60	\$70		Remain Unchanged 維持不變	
Pilates Exercise Room 伸展活動室	60	\$50			
Recreation Room 康體活動室	60	\$90			
Grand Baby Piano 專業三角琴	30	\$180			

張貼至
Post Until 31/01/2023

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please contact Club Bel-Air at 2989 9000 (Bay Wing)/ 2989 6500 (Peak Wing).
此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com。如有查詢，歡迎致電 2989 9000 (灣畔會所) / 2989 6500 (朗峰會所)與貝沙灣會所聯絡。

